
 

 

 

Schriftelijke vragen CDA Den Helder “Nieuwe lichtmast Flaneerkade” 

 

Geacht College van Burgemeester en Wethouders, 

In een persbericht van 31 augustus jl. hebben wij vernomen van de nieuwe armaturen die geplaatst 

zijn op de Flaneerkade, sinds kort door uw college de Francien de Zeeuwkade genaamd.  Het unieke 

karakter van de historische kade wordt door de futuristische UFO-vormige armaturen flink aangetast 

en het idee van een romantische kade om gezellig over te flaneren lijkt overboord gegooid. 

De stad knapt zienderogen op door de keuze om historisch te bouwen.  De nieuwe lichtarmaturen 

aan de rand van het historische Willemsoord passen hier niet bij.  Aan ondernemers op Willemsoord 

(met name aan de plint) stellen wij hoge eisen aan uitingen die zij mogen doen op hun gevel tot aan 

de materialen toe.  Het is vreemd dat de gemeente hierin dan niet het goede voorbeeld geeft.  

U geeft aan dat de huidige lichtmasten aan vervanging toe zijn, terwijl overal in de gemeente  

lantaarnpalen circa 40 jaar staan, wat de normale levensduur is.  Deze palen zijn aanmerkelijk jonger. 

We hebben de volgende vragen: 

1. Bent u het met ons eens dat moderne lantaarnpalen niet passen bij het historische beeld van 

Willemsoord? Zo nee, waarom niet? 

2. Wat zijn de criteria geweest die zijn toegepast op het ontwerp van de lantaarnpalen? 

3. Is er voor de aanleg van de Flaneerkade een beeldkwaliteitplan opgesteld waarin suggesties 

over de straatarmaturen zijn gedaan? 

4. Waarom heeft u er niet voor gekozen de lantaarnpalen af te stemmen op de historische 

context van Willemsoord?  

5. De flespalen hebben nu een standaard grijze kleur (gegalvaniseerd staal) in tegenstelling tot 

de flespalen aan de Zuidstraat die opgaan in de omgeving.  Waarom kiest u voor standaard 

grijs op deze voor ons beeldbepalende locatie? 

6. Bent u op de hoogte dat LED verlichting ook aangebracht had kunnen worden in de 

bestaande armaturen en bent u het met ons eens dat dat in tijden van bezuinigingen 

passender was geweest?  

7. In plaats van het tijdloze wapen van Den Helder heeft u er voor gekozen om het nieuwe logo 

te gebruiken.  Logo’s en huisstijlen worden om de circa 15 jaar vervangen.  Bent u het met 

ons eens dat het dan beter is te kiezen voor een tijdloos wapen als het gaat om het gebruik in 

de openbare ruimte? 

8. Worden de verwijderde “oude” palen hergebruikt op een nieuwe locatie en bent u bereid 

hierover na te denken?  

Met vriendelijke groet,                             

CDA Den Helder 

Edwin Krijns, fractievoorzitter 


